
 Jomsborg 28. oktober 2018 

 
 

Vi afprøver ny undervandsbelysning på Herrebadet 

 
 

Kong Vinter og stærke storme fik bugt med undervandsbelys-
ningen på Herrebadet sidste år. Byggeudvalget er derfor i fuld 
gang med at finde en løsning, som opfylder medlemmernes 
ønske om en permanent undervandsbelysning, når mørket 
sænker sig. 

 
Vores vinterbadervenlige - men også rigtig barske - klima er dog 
en stor udfordring i forhold til en fremtidig holdbar og vedli-
geholdelsesvenlig løsning ! 
 
Vi afprøver derfor forskellige muligheder for undervandsbelys-
ning i den kommende tid.  
 

Mere information følger i novembers nyhedsbrev. 
 
 

Med venlig hilsen 
Byggeudvalget 

 
 
 
  


